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Do jakich przepisów unijnych polskie urzędy będą musiały się dostosować w związku z wejściem w

życie Dyrektywy o elektronicznych fakturach, czy przechowywanie danych w chmurze jest bezpieczne,

jak podnieść skuteczność pracy urzędu dzięki konferencjom i spotkaniom online – to tylko niektóre z

zagadnień poruszonych przez uczestników konferencji pt. „IT Administracji GigaCon.

Spotkanie odbyło się 23 listopada br. w Hotelu Courtyard by Marriott w Warszawie.

Prelegentami byli m.in. przedstawiciele firm z branży IT a także praktycy. Ciekawe było wystąpienie

Krzysztofa Sirko, głównego specjalisty ds. technologii informatycznych z Działu Dokumentacji i

Cyfryzacji Muzeum Pałacu Króla Jana III w Wilanowie. Mówił on na temat planowania rozwoju

systemów informatycznych z uwzględnieniem szybkiego przyrostu zasobów cyfrowych muzeum.

Wydarzenie objęte było patronatem honorowym Związku Powiatów Polskich oraz medialnym Dziennika

Warto Wiedzieć.

Konferencja była skierowana do urzędników, pracowników administracji publicznej, informatyków oraz

wszystkich, którzy interesują się technologiami i wykazują chęć rozwoju swoich umiejętności.
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